
14-09-2021  Η ελευθερία του Σταυρού 

• Μέσα από τον Σταυρό αποκαλύπτεται στον άνθρωπο το μυστήριο της ζωής. 

• Ο Σταυρός είναι το τεκμήριο της αγάπης του Θεού. 

• Με το τίμιο Αίμα του Κυρίου μας όλες οι αμαρτίες μας, και αυτές που έγιναν και αυτές 

που θα γίνουν, έχουν ξεπλυθεί και διαγραφεί. Η δική μας ευθύνη είναι να ανοίξουμε την 

καρδιά μας στον Κύριο. 

• Ο Σταυρός είναι ο τρόπος να γευόμαστε τα δώρα του Θεού. 

• Οφείλουμε να εμπιστευόμαστε την αγάπη του Θεού και να μην χάνουμε την ελπίδα μας. 

Η απελπισία είναι το μεγαλύτερο όπλο του Διαβόλου και η μεγαλύτερη αμαρτία μας. Είναι 

σαν να λέμε στον Κύριο ότι η σταυρική Του θυσία δεν είναι ικανή να μας λυτρώσει. 

• Τιμούμε τον Σταυρό, όταν κι εμείς ζούμε σταυρικά και θυσιαστικά, δηλαδή όταν 

βγαίνουμε από τον εαυτό μας και προσπαθούμε να αναπαύουμε τους άλλους. Για να γίνει 

αυτό, χρειάζεται να είναι ελευθερωθεί η ψυχή μας, δηλαδή να αφεθούμε στον Θεό. 

• Όταν κάποιος προσπαθεί να μας προσβάλει και να μας ταράξει, είναι πολύ σημαντικό 

εμείς να μην αντιδρούμε σε αυτό που κάνει εμπλεκόμενοι σε διαμάχη. Έτσι αποδεικνύεται ότι 

έχουμε καταλάβει το μυστικό νόημα του Σταυρού. 


